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Ref.: reactie zienswijze uw brief van 28 december 2016 van bewoners Ringdijk 404 – 462 

 

Geacht College, raadsleden, griffie  

 

Het verzoek in onze brief van 26 september 2016 is gericht op de veiligheid van het verkeer over de 

Ringdijk vanaf nummer 404 tot en met aan het einde van de gele blokken ter hoogte van de familie 

Routier – no. 462. Het college heeft dit probleem erkend in het voorjaar van 2007 tijdens een bezoek 

aan de Ringdijk, waar rond de 70 % van de bewoners van no. 404 – 462 bij aanwezig waren. Het 

college heeft beloofd passende maatregelen te nemen. 

 

De zeer geringe maatregelen zijn in 2007 niet van dien aard geweest, dat het de veiligheid positief 

beïnvloed heeft. We willen nogmaals benadrukken, dat er teveel verkeer over de Ringdijk rijdt tijdens 

de piekuren en daarnaast wordt er voortdurend te hard gereden over de Ringdijk.  

Nu komen er nog meer woningen bij, waar wij niet op tegen zijn, maar we vrezen wel nog meer 

overlast m.b.t. de veiligheid. Evenals zal Paviljoen Struis extra verkeersdrukte met zich meebrengen 

en het verkeer wat zich via het Transferium verplaatst. Doordat de totale verkeersdrukte toeneemt 

en daardoor meer files ontstaan, wordt de Ringdijk steeds vaker als sluip-route gebruikt (wij denken 

dat 95 % geen woon- werk verkeer is). 

 

Meerdere keren hebben we aangegeven, dat het vrachtverkeer onvoldoende geïnformeerd is over 

het feit dat de Ringdijk geen doorgang biedt aan vrachtverkeer. Dagelijks zien we vrachtauto’s keren 

bij de gele blokken met alle gevolgen van dien; verkeersopstoppingen, schade aan de gele blokken, 

onveilige situaties, heel veel overlast aan huis no. 462 wat nota bene een monumentaal pand is en 

niet bestand is tegen deze druk. 

In 2007 hebben we het college hier ook op gewezen, er is echter niets aangedaan om deze situatie te 

verbeteren. Onbegrijpelijk ! 

 

De metingen welke u naar refereert in uw schrijven zijn waarschijnlijk, met alle respect “cijfers van 

achter het bureau genomen”. U gaat hierbij uit van 50 km p uur zone. U zal eerst in kaart moeten 

brengen hoe hard hier gemiddeld gereden wordt. Er wordt veel te hard gereden dan toegestaan en 

daarnaast gekoppeld aan de veiligheid van de andere weggebruikers. Uw cijfers zijn in onze ogen niet 

relevant. Indien u een dag het verkeer zal waarnemen hier, dan zult u zelf kunnen ervaren dat de 

Ringdijk niet echt een veilige plek voor fietsers en andere weggebruikers is. Regelmatig ontvangen 
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we klachten van bezoekers die ons op de fiets komen bezoeken en geagiteerd reageren op de diverse 

auto’s die voorbij vliegen. Sommigen nemen zelfs voorzorgsmaatregelen. 

 

Ook het College heeft in 2007 de problematiek erkend zonder gebruik te maken van de metingen, 

omdat het vrij eenvoudig te constateren is, indien je het verkeer voorbij ziet razen met enorme 

snelheid, veelal rakelings langs een groep fietsers. Regelmatig gebeurt er een (bijna) ongeluk.  

 

Uw conclusie, dat het aantal verkeersbewegingen op de Ringdijk ten opzichten van de mogelijkheden 

in bestemmingsplan Slikkerveer-Rivieroevers als gevolg van de gewijzigde plannen van de Pilon niet 

toeneemt maar juist zal afnemen, delen wij niet, en we begrijpen niet hoe u dat kunt denken. Waar is 

dat op gebaseerd ? Meer huishoudens, betekent meer verkeer met als gevolg een toename. Mocht u 

van mening zijn, dat weggebruikers zich zullen verplaatsen via de Industrieweg weg, dat is omrijden, 

dat zal niemand uit zichzelf doen. 

 

In ons schrijven van 26 september 2016 staat duidelijk uitgelegd hoe wij als Ringdijk bewoners het 

verkeer ervaren. Wij hebben hier dagelijks mee te maken. Wij hopen, dat u in ieder geval de moeite 

wil nemen, dit zelf te komen constateren en uw besluit niet af wil laten hangen van alleen cijfers.  

 

Voor ons geldt, Veiligheid Voorop, we hopen dat u uw beleid hierover wil afstemmen. 

 

We hebben ook nog spreektijd aangevraagd waar we één en ander nog eens goed uit willen leggen. 

 

Dank u voor uw tijd, 

 

Succes met uw werk, 

 

Hoogachtend, 

 

Anja de Geus-Brinkers 

Ringdijk 408 

 

      


